
Lucririle gedinlei sunt conduse de doamna preqedinte Emilia Arcan. La gedinlA
parlicipd de drept secretarul judelului, doamna Daniela Soroceanu, precqm gi gefii
serviciilor de specialitate din cadru1 Consiliului Judelean.

Doamna Emilia Arcan - Permiteji-mi sd declar deschise lucririle gedinlei
ordinare a Consiliului Judelean Neaml pentru care a1i lost convocali in colformitate
cu prevederile Legii administraliei publice locale nr. 21512001.

Constatand cd la aceasta qedin!6 sunt prezenli 31 consilieri jude{eni din totalul
de 32 consilieri in func{ie, la care se adaugd preqedintele consiliului judeilan, declar
qedinta ca fiind legal constituite. Domnul consilier Parfeni Gigi a anunlat cdlinterzaie.

In confornitate cu prevederile Legii nr.215/2001a administraliei publice locale,
supun spre aprobaxe conlinutul procesuluiverbal al gedinlei ordinare desftgurat6 in
data 26 aprilie 2016.

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivi"?
Se abline cineva?
Cu 32 voturi ,,pentru", procesul-verbal a fost aprobat.
Ordinea de zi propusd pentuu aceaste $edinlA este cea publicat6 ilir presd qi

comunicatd qi dumneavoastrA, astfel incAt nu o s6-i mai dau citire.
Fald de ordinea de zi iniliald, propun suplimentarea acesteia cu incd B proiecte

de hotirrare. ;i anurne:
l.aprobarea unei asocieri cu Asocialia,,Tineretul Oftodox RomAn,,- filiala piatra

Neaml in vederea realizdrii unei acliuni de interes public judejean;
2.modificarea statului de funciii al Direcliei Generale de AsistentrA Sociali si

Proteclia Copilului Neaml;
3.suspendarea raportului de ser-viciu al directorului executiv al Direcliei

Judeiene de Evidenla Persoanelor Neamt.

Propun ca aceste proiecte sb fie analizate la punctele 15-17 in or.dipea de zi,
inaintea punctului ,,Diverse" care devine punctul 18.

Fac precizarea cA aceste proiecte au fost transmise in timp util astfdl incet sa
poatd fi dezbdtute !i avizate in sedinlele comisiilor de specialitate.

CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VERBAL
al gedin{ei ordinare a Consiliului JudeJean Neamj

din 18 mai 2016, ora 14,00

De asemenea, v-au mai lost distribuite dou6 informdri referitoare la:
- proiectul ,,Paxc Industrial, Judelul Neamt"
- achrzrlia aparatului de radiologie de cdtre Muncipiul Roman pen
Municipal de Urgenld Roman.
(A intrat in sa16 domnul Parfeni Gigi)

tr'lr Spitalul



inainte de a trece la primul punct, secretarul judelului doregte pd lac6 o
ptecizare,

Doamla Daliela Soroceanu: Permiteli-mi sb vi reamintesc c6, in copformitate
cu prevederile legale in vigoare, dacd avegi un interes personal in problemgle supuse
dezbaterii qi votului de astdzi, aveli obligalia sb anunlali la inceputuf gediniei,
nerespectarea acestor prevederi legale atrdge.nd nulitatea absoluti a hotirArii adoptate.

Domnul Radu Tudorel La pct.7 al ordinii de zi nu-mi voi exercita vptul.

I. Proiect de hotirire privind incetarea de drept a mandatului dri consilier
judetrean al domnului Daniel Vasiliu-Macovei.

Doamna Emilia Arcan - Invit comisiajuridicd s6 prezinte rapofiul de avizare la
acesl prolect.

Domnul Adrian Bourceanu comisia juridicd aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotirdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este ..imDotrivA"?

Supun la vot propunerea de suplimentare a ordinii de zi:
Cine este ,, pentru"?
/- ine ccte imnntrirri"?
Se abline cineva?
Cu 33 voturi "pentru", suplimentarea ordinii de zi a fost aprobate.
Supun la vot proiectul ordinii de zi, cu noua numerotare:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abtine cineva?
Cu 33 voturi "pentru", ordinea de zi a fost aprobatd.

Se ab{ine cineva?
Cu 33 voturi "pentru", hotdrArea a fost adoptata.

II. Proiect de hotirire pentru modificarea IlotirArii Consiliului Judefean
Neam{ nr.10/2016 privind aprobarea unui acord de parteneriat in vederea
realizirii unui proiect de investifii de interes jude{ean.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoarlele de aviz4re la acest
proiect:

Domnul Cristian Tapalagi - comisia urbadsm proteclia mediului - aviz
favorabil;

Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domrul Dionisie Dumitragcu - comisia servicii publice aviz
Domnul Radu Tudorel - comisia culturi - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?

favorabil;



Se abline cineva?
Cu 33 votud "penhu", hotirArea a fost adoptatl.

IIL Proiect de hotirire privind aprobarea atribuirii unei licenle de traseu
pentru efectuarea transportului public de p€rsoane prin curse regulate speciale
in trafic judetean.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
prolect:

Domnul Dionisie Dumitraqcu - comisia servicii publice aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisiajuridicd aviz favorabil.
Doamra Emilia Arcan - Supun Ia vot proiectul de hotdr6re:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 33 voturi "pentru", hotd.r6.rea a fost adoptata.

IV. Proiect de hotlrire privind aprobarea contului de incheiere a
exercitiului bugetar qi a situatiilor financiare pe anul2015,

Doamna Emilia Arcan -Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
prolect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotArare:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 33 voturi "pentru", hotdxarea a fost adoptate.

V, Proiect de hotirire pentru modificarea HotirArii Consiliului Jude(ean
Neam{ nr. 78/2016 privind acordarea drepturilor aferente
copiiilor/elevilor/tinerilor cu cerinte educationale speciale integra{i in
invijimintul de masd.

Doamla Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
prolect:

Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil cu mentriunea cd
aceste propuneri au fost discutate $i in Comitetul Director al Direcliei pentru Proteclia
Copilului;

Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie socialS - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotirdre:
Cine este ..oentru"?
Cine este,,impotrive"?
Se abfine cineva?



Cu 32 voturi "pentru" qi o ablinere (Dan Vasile Constantin), hotirArea a fost
adoptatd.

VI. Proiect de hotirdre pentru modificarea gi completarea Ilotiririi
Consiliului Judejean Neam! nr.27512015 privind stabilirea consumului lunar de
combustibil pentru mijloacele de transport din parcul auto al Consiliului
Judetean Neamt qi institufiilor din subordinea acestuia.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
prolect:

Domlul Neculai Pugcagu - comisia buget aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, protecJie social6 - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia iuridicd - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotardre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivi"?
Se abtine cineva?
Cu 33 voturi "pentru", hotararea a fost adoptatd.

VII. Proiect de hotirire privind aprobarea unei asocieri cu Societatea
Scriitorilor din Judetul N€amt.

Doamna Emilia Arcan - Rog con.risiile se prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, proteclie social6, - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd. - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 32 voturi "pentru" gi o nepafiicipa:'e la vot (Radu Tudorel), hotdrArea a fost

adoptate.

VIII. Proiect de hotirire privind acordarea de sprijin financiar unei
unitifi de cult din judeful NeamI aparfnand cultelor religioase recunoscute din
RomAnia.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile se prezinte rapoaxtele de avizare la acest
prolect:

Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget, administrarea patrimoniului - aviz
t'avorabil;

Domnul Cristian Tomulel - comisia urbanism aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourcea.nu - comisia juridici - aviz favorabil.
Doamr.ra Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdr6re:



Cine este ,,pentm"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abtine cineva?
Cu 33 voturi "pentru", hotdrArea a fost adoptatd.

IX. Proiect de hotirire privind rectificarea bugetului fondurilor externe
nerambursabile pe anul 2016.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile si prezinte rapoaftele de avizare la acest
proiect:

Domlul Neculai Pugcagu - comisia buget, administa"rea patrimoniului aviz
favorabil:

Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici. aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrare:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd."?
Se abtine cineva?
Cu 33 voturi "pentru", hotirfu'ea a fost adoptatA.

X, Proiect de hotirire privind modificarea statului de funclii al Spitalului
de Psihiatrie ..Slbntul Nicolae" Roman.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoafiele de avizare la acest
prolect:

Don.rnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Dionisie Dumitragcu - comisia servicii publice aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, sdr.rdlate - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisiajuridicA aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 33 voturi "pentru", hotdrirea a fost adoptatd..

XI. Proiect de hograre privind avizarea organizirii concursurilor de
ocupare a unor functii vacante de gef de seclie din cadrul Spitalului Judelean de
Urgenli Piatra Neamt.

Doamna Emilia Alcan - Rog comisiile sa prezinte rapoafiele de avizare la acest
prolect:

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, sdndtate - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotlxare:
Cine este ,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abtine cineva?



Cu 33 voturi "pentru", ho$xarea a fost adoptata.

XII. Proiect de hotdrire privind modilicarea organigramei;i statului de
funclii ale Spitalului Judetean de Urgenti Piatra Neamf.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile si prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Dionisie Dumitragcu - comisia servicii publice aviz favorabil;
Domlul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domlul Radu Tudorel - comisia culturd, sdndtate aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridic6 - aviz favorabil.
Domnul Dan Vasile Constantin - Astdzi la ordinea de zi avem $i acest proiect,

pe ldngd modificdri deja de rutind din fiecare lund privind transformdrile din
orgar.rigrami., astdzi ayizdm gi o hotdr6re practic a Consiliului de Administralie prin
care s-a decis reorganizarea Spitalului Judeleaa Neam1, a apaxatului de specialitate qi
punem in concordantd Hotdrdrea Consiliului Judetean precedentd cu realitatea de la
Spitalul Judelean Neam1. ln acest moment avem toate premisele ca activitatea sd fie
drnamrzatd, iax activitatea aceasta de achizilii publice va f1 trecutd in subordinea
managerului spitalului, pentru ce este de neinleles ceea ce s-a intdmplat p6nd acum in
aceastd unitate in sensul cd existau referate venite de pe secliile de specialitate trebuiau
si fie avizate, aprobate gi ulterior achizilionate materiale necesare, acest circuit al
hdrtiilor dura qi trei saptdmani.

Asta a fost 9i una din cauzele care au condus de-a lungul timpului la
disfunclionalitdlile in func{ionarea spitalului. De fapt la punctul diverse vom avea o
informare cu privire la modul in care sunt sau au fost derulate lucrdrile la investitria de
la Nefromed RK bloculi operatorii, iar aceast6 situalie intAmplatd, nefericitd gi o sd
discutim probabil la punctul diverse se datoreazd qi modului defectuos in care au fost
coordonate compartimentele de specialitate la nivelul managementului spitalului.
Deci astdzi, pdn aceste modificdri avem toate premisele ci lucrurile vor intra pe
fdga;ul normal.

Doamna En.rilia Arcan - Mullumesc domnule consilier. Intenlionali sA spr.meli
cer a 5i sunteli plea curninlei astaz,.

Domnul Cristian Tapalagd - Vd mulJurrresc pentru apreciere.
Doamr.ra Emilia Arcan Ori se simte oboseala la sfArqit de mandat.
Domnul Cristian Tapalagd - Dar fiind penultima $edinl6, sd l6sem penru ultima

gedin{d disculiile.
Doamna Emilia Arcan Atunci vom face analiza pe fiecare consilier gi grup qi

o sd fim mai vorbitori.
Domnul Dan Vasile Constantin - Atunci o si bem gampanie.

Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotErAre:
Cine este ,,penttu"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 33 voturi "pentru", hotdr6rea a fost adoptat6.



XIII. Proiect de hotdrire privind modificarea statului de funcfii al
aparatului de specialitate al Teatrului Tineretului Piatra Neamt.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoafiele de avizare la acest
proiect:

Domnul Dionisie Dumitraqcu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Don.rnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourcea:.ru - cornisia juridici - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 33 votud "pentru", hotdr6rea a fost adoptat5.

XIV, Proiect de hotdrire privind asocierea Judefului Neam( cu Federalia
RomAni de Handbal in vederea realizirii unei actiuni de interes public judefean.

Rog comisiile sA prezinte rapoaftele de avizare la acest proiect
Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile si prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Dionisie Dumitragcu - comisia serwicii publice aviz favorabil;
Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domlul Radu Tudorel - comisia culturA, activitdii spoftive aviz favorabil;
Domnul Adrial Bourceanu - comisiajuridicd aviz favorabil.
Doamna Emilia Alcan - Supun la vot proiectul de hotirdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivf '?
Se abtine cineva?
Cu 33 voturi "pentru", hotdrArea a fost adoptatd.
Doamna Emilia Arcan Fiind vorba de Federa{ia Romdnd de Handbal credeam

ci vor fi interventrii pentru cd ali sustrinut Ei dumneavoastrd domnule consilier
Tapalag6 9i qtiu cd a1i urmdrit foafie mult traseul documentelor gi in.rpedimentul a fost
undeva ttrargulat din cauza neinlelegerilor.

Domr.rul Cristian Tapalagi - Doamnd Preqedinte, totul e bine cand se termind
cu bine!

Doamna Emilia Arcan - V6 mullumesc. Sunte{i extraordinar de intrelept astezi.

XV, Proiect de hotirAre privind aprobarea unei asocieri cu Asociatia
,,Tineretul Ortodox Romin"- filiala Piatra Neamf in vederea realizirii unei
ac(iuni de interes public judetean.

Doamna Emilia Arcar.r - Rog comisiile sE prezinte rapoadele de avizare la acest
proiect:

Domr.rul Dionisie Dumitragcu - comisia seruicii publice aviz favorabil;



Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturi - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentn.r"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu ll voturi 'penlru". horarerea a fosr adoprard.

XVL Proiect de hotirAre privind modificarea statului de funclii al DirecJiei
Generale de Asistentri Sociali qi Protecjia Copilului Neam1.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoafiele de avizare la acest
prolect:

Domlrul Dionisie Dumitraqcu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie sociali - aviz favorabil;
Domr.rul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este ,,penfiu"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 32 voturi "pentru" qi o ablinere (Dan Vasile Constartin), hotdr6-rea a fost

adoptata.

XVII. Proiect de hotdr6re privind suspendarea raportului de serviciu al
directorului executiv al Direcfiei Judetene de Dvidenta Persoanelor Neam!.

Doamna Emilia Arcar - Invit comisiajuridicd sd prezinte raportul de avizare la
acest prorect.

Domnul Adrian Bourceanu comisia juridicd - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este ,,pentlu"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abtine cineva?
Cu 33 voturi "pentru", hotdrerea a fost adoptatd.

XVIII. Diverse:
Raport trimestrial privind situatia copiilor pirisifi in unititile sanitare, a

copiilor pentru care nu s-a stabilit identitatea gi a gravidelor in risc social.
Doamna Emilia Arcan - Avem in mijlocul nostru, pentu cd nu-i aga, trebuie sd

ddm cuvantul 9i invitalilor, pe dol.rnul preqedinte al Camerei de Comeq qi Industrie
Neam!, domnul Mihai Apopei gi vd mullumesc ca sunteli aldturi de noi, domnul
Alessandro Pagnini - directorul general de la Fibrex Nylon SA, domnul Marius
Zavada - director executiv gi domnul Michelle Magnati, pregedintele Consiliului de



Administralie. Deci e vorba de Parcul lndustrial care se intenlioneazd a lua via{d aici
la noi la Neam{ 9i noi suntem bucuroqi cd se poate realiza un Parc Industrial, dar pentru
cE suntem la inceput de dtum, vrem sd ascultim gi un punct de vedere de la persoane
auIoflzale,auIoflzale, persoane care au venit sa ne propuna nou6 aceastA opoftunitate, este o
activitate sau va fi o societate de interes public judelean, aga ce am preferat s6-i

verut

aducem aici sd auzili de la domniile lor ceea ce vor si demareze, astfel incet noi cei
cate suntem, cei care o sA mai fim sd gtim despre ce e vorba pentru c5. intr-adevir ne
dorim si fie continuat, chiar dac6 mandatul nostru se intrerupe peste ceteva zile.

ASa cA pentru o prezentare il rog pe domnul pre$edinte al Camerei de Correr!
qi Industrie.

Domnul Mihai Apopei - Sper sa ma fac auzit. in primul rAnd vreau si vd
mullumesc pentru aceastd onoare de a md fi invitat chiar qi la una dintre gedinlele de
final de mandat. Vb doresc sd vd continuali mandatele pe care le-ali avut gi bdnuiesc,
sunt qi convins cA mul1i dintre dumneavoastrd se vor regdsi $i in mandatul viitor. De
ce sunt prezent astdzi aici? Un grup de oameni de afaceri din Neam1, care reprezintd
fitme importante din economia judelului Neam!, au considerat cA judelul Neamt
trebuie sd aibA o alte abordare industrialS, o alta abordare economica

Din experien{a ldrilor care au intrat mai t6rziu in Uniunea Europeand, parcurile
industriale sunt considerate ca nrotoare de dezvoltare economici acolo unde ele sunt
IAcute cum trebuie. Vd spun acest lucru penfi-u cd din experienla rome.neasca sunt $i
egecuri care ne ingrijoreazd qi care ne oblig5 sd constr-uim aceastd iniliativd deosebit
de impoftartd la care Consiliul Judelean prin doamna Emilia Arcan a achiesat gi cred
c5. e un lucru benefic pentn.r judeJul Neamtr. VA spun cd sunt tAri caxe au constituit din
parcurile industriale motoare de dezvoltare vorbesc de Spania gi Polonia sunt
experienlele cele mai de succes in sensul in care facilitAlile ce s-au dat r.mit6lilor care
au intrat in paxcurile industriale sunt diferenliate in funclie de mdrime qi de numdrul
locufilor de muncA cteate.

In judelul Neam! ce-am fdcut noi pand acum? O comisie de la Consiliul
Jude{ean gi acel gmp de iniliativd din rdndul oamenilor de afaceri s-au deplasat in
jude! 9i au incercat sd identifice cAteva locuri caxe sunt pretabile pentru astfel de
abordixi. Din analiza fdcutd. pAnd acum s-a constatat cA cele mai bune condilii sau
condilii foade bune ofer6 Platforma de la Sdvineqti pentu cA un paxc industrial aqa
cum prevede legea romdneascd impune niqte condilii: de suprafald, de utilitdtri, de cAi
de acces gi pentru lucrul acesta platfoma industriali. de la Sdvinegti este o opliune
astazi. Hotirarea este a dumneavoastrd, a Consiliului Judelean care pan6. la urmd
hebuie sa construiascA acest act normativ. Ea se va finaliza printr-o hotirdre de guvern
in cel mai bun caz gi in cel mai r6u caz printr-un ordin al ministrului dezvoltdxii. Dar
de mdrimea qi de ce se doreqte la Neami o hotArare de guvem va fr cea care va
reglementa aceasta constructie.

De ce avem nevoie de parc industrial? Deocamdatd noi am fhcut o interogare a
frrmelor existente in judelul Neaml. Am consultat 1384 de firme din 32 de don.renii de
activitate. Respunsurile sunt in marea majoritate favorabile pentru aceastd conshuctie
98,40%" din firmele care au raspuns sunt de acord cu aceasta iniliative. Ce este
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impoftant? Ca acest parc industriai sd fie o destinalie pe care noi o oferim celor care
doresc si vini. din alt6 parte injudelul Neam{ 9i nu avem ce si le oferim. Deci pdnd la
urme dorim sA construim o opdunitate de a oferi celor care le e posibil si-;i doreascd
sd investeasc6 in Neam!. Sau mai bines pus sd venim noi spre ei cu o ofeftd de a investi
fil Nearrr!, pentru ca fiecare dintre investitorii mari gi cei care vor s[ plaseze capital in
domeniul industrial te intreabA foarte simplu: De ce sd vin in Neaml? DupA cum qtili
cdile de acces nu ne avantajeazi, geografia nici atat, fo{a de munc6 o aven.r aga cum
o avem gi migreazd foafte repede qi nu prea putem pune repede in loc o fo4d calificati
care si rdspundi. nevoile economiei. Trebuie sd venim cu un argument.

Argumentul unui parc industrial care sd ofere acele facilitdli pe care le permite
legea constituie un argument penhu investitiori sd vind in Neam1. De aici incolo este
decizia Consiliului Judelean, este capacitatea noastrd de a forma o echipd care sd
rispundd unui asemenea inters gi mai presus de toate ca aceastd conshrrclie sd fie
facutd foafie, foafte corect gi cat mai aproape de obiectivul declarat al acestui demers.
Sunt oameni de afaceri care reprezinta o garanlie, vorbesc de K6ber, Bico Industries,
Rihl, sunt firme care sunt repere in economia judelului Neaml gi care garanteazd cum
acest demers qi care sunt cei care au iniliat acest demers. Acum, depinde de Consiliul
Judelean, depinde de noi cum o construim 9i depinde de cum g6sim inlelegere la
nivelul Ministerul Dezvoltdrii ca qi acolo aceasti iniliativa s6 se mate\-ializeze.

Din partea noastd tot sprijinul qi implicarea. Mi-ag dori in plan personal sau
pentru organizatria pe care o reprezint ca in judelul Neam! sE existe un parc industrial
funclional. Deci este greu de fhcut dar nu imposibil dacd e odati ficut cum trebuie
atunci avem un axgument serios sd chemdm investitor in Neaml. Din acest punct de
vedere cet voi mai fi la Camera de Come4 9i Industrie aveli tot sprijinul 9i toat6
implicarea. Acum ii invit pe colegii de la Fibrex Nylon la disculie.

Doamna Emilia Arcan Mullumim foafte mult, domnule Pre5edinte.
Domnul Mihai Apopei - Mullumesc Ai eu.
Don.rnul Marius Zavada - M5 numesc Marius Zavada- director executiv Fibrex

Nylon, o s6 vorbesc eu pentru ce domnii (Magnati 9i Pagnini) nu sunt vorbitori de
limba rom6nd. Vd mullumim foarte mult pentru invitalia pe care ne-ali acordat-o.
Fibrex Nylon, ca sA trec direct la subiect vis-a-vis de Parcul Industrial, dispune de o
suprafaii de circa 35 ha care poate fi alocatd acestui proiect pe caxe il susJinem qi
suntem direct interesali. AceastA zond de teren se situeazd in Sivinegti gi dispune de
toate utilitAlile necesare. Volbim de api industriald, de canalizare, stalie de captare,
epurare, energie electricd g.a.m.d. Bineinleles cE zona respectivb fiind o zond aflatd
dupd dezafectarea instalaliilor chimice, trebuie sa suporte nigte sistematizdri gi costuri.
Noi am purtat deja nigte disculii atat cu grupul de iniliativi, cu Consiliul Judelean gi
ne-am manifestat interesul gi disponibilitatea de a fi coparticipanli la acest proiect
umand a gdsi soluliile de ducere mai depafte a proiectului. Dacb aveli intrebdri din
punct de vedere tehnic, cu cea mai mare pldcere.

Doamna Emilia Arcan - V6 rog, pofti1i domnule consilier.
Domnul Gabriel Viqan - Bund ziua. Domnule Zavada vreau sd vi intreb

ref'eritor la utilitali, dacd un poten{ial investitor vine la dumneavoastri qi spune:
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domnule am 2 ha, weau si m[ leg la utilitdlile pe care dumneavoastrd le aveJi pentru
cd. in zond. dup6 cum gti{i APA SERV-ul nu are jurisdiclie acolo, nici E-on-ul qi nici
,AZLLI,

Domnul Marius Zavada Deci Fibrex Nylon este distribuitor autodzat de apd
industriald, apA pohbil6, energie electdcd; deci toate contractele de utilitdti se fac cu
Fibrex Nylon. Toate prelurile sunt amortizate pentru ap[ industriald, trataxe de catre
ANRSC (Autoritatea Nalionald de Reglementare pentru Serviciile Comunitare de
Utilitdli Publice), prelurile de distribulie de ANRE (Autoritarea Nafionald de
Reglementare in domeniul Energiei). Dupd cum 9ti1i piala de energie electricd este
liberd din punct de vedere al achiziliei energiei electrice, investitorii sunt liberi sd. se
duca pe piale s6. achizilioneze.

Domnul Gabriel Vigan Pentru autorizaliile de construc{ie avizele le eliberali
dumneavoastri? Pentru cb $tili foafie bine cd la primErie cdnd mergi dupd certificate
de urbanism gi autorizalii de construire i1i trebuie niqte avize. Mergdnd la Primdria
Sdvinegti n-o si poatd sd le dea gi mai departe e-On-ul, Transelctrica, Trarsgaz.

Domnul Marius Zavada - Toate avizele necesare utilitAtilor se oblin de laFibrex
Nylon.

Domnul Gabriel Vigan Ok. A doua intrebare despre cdile de acces. Dupd cum
$ti1i foalte bine este la intrare o pancafte foafie mare care spune cd acel drum este
proprietatea Fibrex Nylon Sivinegti. Accesul se face doar cu acordul dumneavoastr6
scris. In ce condilii se dd acest acord?

Domnul Marius Zavada Pancada respectiv6 este greqitS, drumul uzinal de
acces este in coproprietate cu RIFIL, Kriber, Dinamic, cu toli ceilalli care mai sunt pe
platformd. Accesul nu este restriclionat de Fibrex Nylon.

Domnul Gabriel Vigan In momentul in care vreau sd iau autoriza{ie de
construclie accesul la proprietate cum se face?

Domnul Marius Zavada Accesul este saxantat.
Domnul Gabriel Vigan - inca un aspect. mai mult pentru dorurul Zavada. $tiu

cb in PUG-ul comunei Sdvinegti din 2008 scrie foarte clar cE in zoni nu se dau
autorizatrii de construclie care au impact asupra mediului. Cei de la mediu qi cei de la
Primdria Sbvineqti av6nd aceste documente nu qtiu cum definesc impactul asupra
mediului deci autorizaliile de construclie in zonb nu se pot da celor care au activitali
cu impact asupra mediului. $i cei care fac pet-uri au impact asupra mediului. primesc
sau nu primesc autorizalie de la mediu pentru a dezvolta o afacere economicd.in zond?

Doamna Emilia Arcan - Bine, dar deocamdatd suntem la faza de inceput sd
vedem opoftunitatea, necesitatea $i dupd aceea o sA se fac6 studii.

Domnul Gabriel Viqan $i dupd aia o sd ne dAm seama cA nu putem.
Doamna Emilia Arcan - Nu, nu, dar stali pulin cA nu suntem copii gi nu suntem

cu ochii inchigi.
Domnul Marius Zavada - Dac6-mi dali voie, Fibrex Nylon a oblinut in

noiembrie autodzatrie integratd de mediu pentuu Stalia Biologic6, stalie care se afle in
imediata vecinitate a comunei Sivinegti. Din pru.rctul meu de vedere este zona
industrial6 9i nu vdd vreo problemd in a oblne autorizalie de mediu in zona respectiv[.
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Domnul Gabriel Viqan - Acum vd intreb altceva.
Domnul Marius Zavada Pdi dacd in zona industriald nu ai autorizalie de mediu

care respectA reglementdrile vis-a-vis de distan16, unde mai conshxie$ti?
Domnul Gabriel Vigan Este o investilie pentru care s-a luat autorizalie de

construclie, ceftificat de urbanism, este vorba de fabrica VESTEL de vopseluri, qtim
cd are probleme la mediu tocmai din PUG-ul de Ia Primiria Sdvinegti pentru cd
vopselurile au impact asupra mediului.

Domnul Marius Zavada - Eu zic cd trebuie analizat exact documentul. Nu cred
cd VESTEL are o problemi numai din cauza asta.

Domnul Mihai Apopei - Dac6-mi permiteli, un scurl rdspuns, funclionarea
Parcului Industrial este reglementata prin lege. Deci el este cel care db avizele, actul
de constituire a parcului industrial este o hohrare de guvem care da afibuliunile
Parcului Indush'ial, a celui care administreaz6 Parcul Industrial. La fel sunt stabilite
prin hotdxaxea de infiinlare gi facilitalile pe care le obtin firmele care se montez6 in
parcul industrial. Nu are nicio legdturd autorizarea clasica a unei firme fald de parcul
industrial. Aceasta este logica existentei parcului industrial. Si creeze un set de
facilitdli pentru cei ca se monteaze acolo. Din acest punct de vedere se doregte un parc
industrial, ca se ajuli un investitor s6-qi blocheze o capacitate de produc{ie acolo. gi
din acest punct de vedere se vor regdsi toate in actul de constituire a parcului industrial
care sperdm sd ajungd sd fie parc industrial constituit dupe o hotbrere de guvern.

Domnul Gabriel Vigan - Eu vd mullumesc. Am terminat inffebd.rile.
Doamna Emilia Arcan Vi mullumesc. Don.nule consilier Pugcagu, am inJeles

ca vreli sd intervenili.
Domnul Neculai Pupcagu - Doamna Preqedinte, stimali invitali, colegi. Am stat

mult, am chibzuit dacd sd intervin sau nu pe marginea acestei informiri $i a acestei
dorinle de a se crea in judelul Neaml 9i pe platforma chimicd de la Sdvineqti, un
asemenea parc industrial, dar memoria niciodatd nu se pierde qtim foarte bine cd pe
acea platfome $i-au desfagurat activitatea peste 25.000 de salariali qi la ora actuald au
rAmas foafte pulini fald de ce era qi dupi 25 de ani de zile cred cd a venit momentul
realismului 9i a realitalii cd trebuie sd mai facem cate ceva nu numai sd demoldm.
Salut intenlia 9i ideea de a se constitui acest parc industrial, evident el are qi fondul
celilalt de scutiri gi de lucruri care trebuie sd fie puse in valoare odatd cu aparilia acelui
document de la Ministerul Dezvoltarii sau alte documente care si reflecte acaastd
activitate Si nu face altceva decat poate, zic eu, n-o sd mai reinvie veci qi pururi ceea
ce a fost Sdvinegtiul altbdatd $i s6 nu uitdm qi emisiunea tele'rizate acum dou6
sdptdmani " RomAnia te iubesc" cam cum arata Sdvinegtiul candva qi cum arate, eu nu
zrc partea toatd-a Sdvinegtiului, numai cu lrimitere la Fibrex Nylon, Melana, Rifil,
Combinatul de Ingrdgaminte Chimice, ci pur qi simplu cateodate i1i pui fel qi fel de
intreberi sau ne-am pus sau ne purem in continuare.

Eu clmosc foarle bine sindicatul, activitatea colegilor, aga pot se-i consider; 25
de ani mi-am desfiqurat activitatea pe acea platfoma, sunt disponibile toate utilitdlile
posibile 9i imposibile. Eu zic posibile 9i imposibile qi de ap6 qi de lumini qi de
transport pe cale fera6 qi transport cu Troleibuzul (deci transpofi ecologic) ce se vrea
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se poate face acolo. Colegul meu pusese o intrebare cu autorizaiiile. Acestea se oblin
in functrie de tehr.rica modern6 cu care te duci qi vrei s6 faci o activitate modemd la
S[vinegti. Dacd dispui de tehnic6, care sd nu polueze apa, solul qi aerul, evident c6
primegti fErd niciun fel de lezerve de la autoritdtile statului roman pentru ci nu Ie dd
Fibrex Nylon, Rifil sau Combinatul de ingraqaminte ci 1e dau autor.iidlile cle clrept care
sunt indrituite sd dea asemenea autorizalii. Ceea ce pot dAnqii sd vi dea e un
consimlamant de vecinitate, de opoftunitate cd. se justifica acea investilie sau ce se
dore$te acolo.

Eu aq zice mai deparle. Noi avem totuqi o micdproblemd in Sdvinegti giin piatra
Neaml, dace Consiliul Judelean se implicd qi probabil cd noua sa legislaturd se va
implica cu mai multi hotdrdre in a dezvolta, pentru cA noi suntem un judel foarle serac
qi municipiul Piatra Neam! este izolat din punct de vedere al dezvoltirii, noi margim
pe culturd, turism, credinjd, dar mai pulin am mers pe dezvoltare economicd qi sociald
a oragului Piaha Neam1, cred cd in paralel trebuie rezolvatd problema transportului,
drumul de la Bacdu qi Piah'a Neami gi mai departe legdtur.a cu Ardealul pentu c6 qi
aceasta este o mare problemd de suntem aga de izolali de ceilal1i.

Doamla Emilia Arcan - Cu privire la infi.astructurd.
Domnul Neculai Puqcaqu - Da, deci incd odatd salut aceastd idee a Camerei de

Comer{ qi Industrie, a conducerii cAt a mai rimas pe platforma chimicd de la Sdvineqti
pentru un asemenea parc industrial 9i sd sperdm dacd vom mai ajunge unii dintr noi,
in cdliva ani de zile sd vedem o asen.renea platformd infloritoare qi un numdr foarte
mare de oameni care sd vind inapoi in RomAnia, la Piatra Neam!, la Sdvineqti Ei in
comunele invecinate care se-$i desfbqoare realmente activitatea pe platformE 9i in
parcul industrial de la Sivineqti.

Doamna Emilia Arcan , Vi mullumesc. Dacd mai sunt fi alte interventii.
Domnul Dan Manoliu - Da, doamna preqedinte, permiteli-mi s6 vorbim cu

privire la informarea referitoare la achizilia aparatului de radiologie.
Doamna Emilia Arcan - Stali pulin ca nu am terminat cu paJcul industrial Ei

dupd aceea trecem la urmdtoarea informare. Ca sA incheiem, ca s6 concluzionEm ceva
astdzi, aici, dacd mai sunt gi alte interyenlii. Ceea ce vreau sd vA spun este cd noi am
mai avut intalniri pe aceasta tem6, au lost dezbateri publice, au fost prezenii
reprezentan{ilii grupului de iniliativd, oamenii de afaceri, chiar qi domnul pregedinte
al Camerei de Come{ 9i Industrie ne-am deplasat la fa{a locului, in prim6 fazd am
avut o primA ofert6, deci Fibrex Nylon a venit cu o oieftd la disculiile care au avut loc.
Nu este suficient, trebuie sd. mai identificdm gi alte variante astfel incet sa finalizdm $i
si facem pasul mai uriag pentru ci aga dacd suntem numai la nivel de disculie qi dac6
aveli idei, vd rog suntem deschigi oricdnd. Md uit la dumneavoastrd (Cdstian
Tapalagd) penrru cd aia e t|aiecroria.

Domlul Cristian Tapalagd. Dacb tot vd uitali la mine, permiteli-mi si interwin,
doamnd pregedinte.

Doamna Emilia Arcan - VA rog.
Domnul Cristian Tapalag6 Ali omis o persoand care s-a implicat efectiv.
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Doamla Emilia Arcan - Da, Primdria Piatra Neam!, a fost $i ea prezentd. dax nu
l-am enumerat pe to!l.

Domnul Cristian Tapalagd - Era datoria mea pentru cd domnul Drago; Chitic,
primarul interimar al municipiului PiatraNeam! are un rol impofiant in aceastd ecuatie
Ei nebuia nominalizar qi dumnealui.

Doamna Emilia Arcan Md iertali, nu mi-am ftcut un desfiqurdtor cine a fost
prezeff sau nu.

Domnul Cristian Tapalagl" -Da, eu n. -am fhcut datoria.
Doamna Einilia Arcan -Nu, era vorba de cei care au paticipat, de grupul de

iniliative, a lost prezent $i reprezentantul Pr.imdriei, nu imi l.rai amintesc, erali foate
mulli aici, un grup de 50-60 chiar qi mai mult; au fost dezbateri pe acest subiect. Noi
afteptam sd ne mai revedem gi sd mai facem un pas insdp6nd la identificarea spaliului,
a locului, gtiu cd domnul consilier Mihai Alexandru gi ddnsul a avut o iniliativd cu un
incubator de afaceri, am ridicat aceastd problemd, care va fi r.rr puigor al parcului p6n6
la uma.

Domnul Mihai Alexandru - Se pot face mai multe incubatoare.
Doamna Emilia Arcan - Acest parc industrial este necesar pentru judel. $i aqa

cum in altejude{e funclioneazd foafie bine, se creeazd locuri de munc6, se poate spune
cd trebuie sA avem un olaq care merge spre dezvoltare. Dac6 nu mai sunt alte
intervenlii, dacd mai dorili dumneavoastra sd ne spuneti altceva. Mullumim foarte
mult qi cu siguranld in urmdtoaxea perioadd ne vom vedea. Dacd vreli s6 mai ramfureti
(cu referire la domnii Mihai Apopei, Alessandro Pagnini, Marius Zavada gi Michelle
Magnati), dacd nu, noi mai avem foarte pufin. Mullumim foafie mult.

Acum trecem la urmitoarea informare cu privire Ia achiziyia aparatului de
radiologie de cAtre Spitalul Municipal Roman gi domnul vicepreqedinte Manoliu
doreqte s6 facd informarea.

Domlul Dan Manoliu - Da, penuu cA au lost solicitatAri $i am avut consultdri
cu colegii nogtd $i a fost gi o solicitare a autoritdlii locale din municipiul Roman, v6.
pot spune cd aqa cum Stiti loafte bine anul trecut in Iuna noiembrie noi am am aprobat
alocarea primei tran;e pentru cumpdrarea acestui apaxat in valoare de 550.000 lei
(cincisutecincizecidemii),5.500.000.0001ei(cincimiliardecincisutedemii) la solicitarea
Primbriei Roman datoriti. faptului cd am depus mai greu toate cele necesare pentu
achizilionarea licitaliei s-a amanat plata acestei trange pdnd pe 29.02.20\6, banii au
fbst pletiti in 25.02.2016, datoritd acestui fapt in bugetul de la inceputul anului 2016,
buget care gtili foafte bine a venit cu mult diminuat nu am avut dec6t posibilitatea de
a prinde doar aceasta primb tranqd. Dar asigurdm in continuare ci la urmitoarea
rectificare bugeta"rd conlorm Legli 6912010 care se face dupd. primele 6 luni va fi
prinsd gi diferenla de 422.000 lei pentru a doua tranqd a aparatului de la Roman. Nu
trebuie si fie niciun motiv de ingrijorare; cum apar primii bani de la Finanle pe aceasta
rectificare, cum vor fi atlagi, ne linem de cuv6nt aqa cum am promis tuturor.
Mullumesc.

Doamna Emilia Arcan - Mul1umim. Daci vreli sd mai interveniti. Dar
pomisiunea e mai mare ca datoria.
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Domnul Cristian Tapalagd - Doan.rna
promisiunea e ficute de toli consilieri judeleni
pafte, respectiv de durneavoastrd. gi domnul
convenil ps61sLl acest lucru. pentru ca s-a spus
promis acela$i lucm.

Preqedinte, md fo4ati sd intervin,
in func1ie. Deci nu doar de o singurd
vicepresedinte Maroliu. Noi toli am
ca ne Iinem prornisiunea. $i noi am

avem, domnule
finan1a ca sd fie

Doamna En.rilia Arcan , Noi, ca qi in calitatea pe care o
conrilier. noi consilierii judeleni. am pro'nir. nu, nu-i a5a, cd vorn
achizilionat acesr aparat radiologic.

Domnul Dan Vasile Cor.rstantin - Doamna pr.esedinte. dac6 tot
promisiuni penfi'u cd suntem la sfdrqit de mandat.

Doamna Emilia Arcan La momentul adevdrului.

vorbeam de

Domnul Dan Vasile Constantin - Investilia de la Spitalul Judelea-n Neamt este
la momentul adevdrului Ei fbc6nd un minim apel la memorie, le aduc aminte coleqilor
ce in acest mandat noi am fost cei care am reugit cu investitia de la Nefromed-RK
blocuri operarorii penlnr ca am aprobar documenraiia rehnica in decembrie 2012, in
25.04.2013 s-a finalizat procesul de licitaiie. Dacd initial vorbeam de 3 I milioane de
lei pentru studiu de fezabilitate, investilia a fost adjudecatd cu suma de 26,6 milioane
lei. De-a lungul timpului, in calitatea pe care vremelnic am avut-o de presedinte de
qedinlS la Consiliul de Aministraiie a Spitalului Judelean de Urgenld Neam1, a[r tras
sefinale de alarmd. privind modul in care se desfdgoarA aceastd investilie gi in
procesele verbale de la respectivul organism sunt consemnate solicitarile consiliului
de Administralie, ale mele personale privind modul in care se lucreazd la aceastd
investilie. Am fi avut tentalia sd spunem ca nu am avut bani dar, doar recurdnd sumele
alocate de la nivelul bugetului judelului Neaml $i infomarea pe care noi astizi v-am

lost alocali de ce n-au putut sA fie cheltuitri? Asta, in accep{iunea mea imi arat6 foar-te
clar calitalea managementului aplicat pind in lura marlie la aceasti institulie.

Din pAcab 25.04.2016 a fost dead line-ul pentru aceastd investilie, in acest

prezentat-o, rezultd cd pdnd in 2015 s-au alocat 25, l milioane lei.
In bugetul pe 2016 inilial am avut 3,5 n.rilioane, inhe timp a mai venit;i un

milion de la Midster.rl Sandtaiii. Deci total alocdri bugetare pentru aceasta investilie
ne apropiem de 30 de milioane de lei. Spitalul Jude{ean Neam! n-a fost capabil sd.
cheltuie toli banii s-au cheltuit doax 17,5 milioane lei. intrebarea este: claci banii au

moment, um'rare qi a solicitdrii {icute de pregedintele Consiliului Judelean am fecut o
comisie care sb inventarieze stadiul lucrdrilor gi probabil cA in um6torul mandat
colegii care vor veni gi vor avea demnitate de consilieri judeleni, vor asculta gi vot
aproba continua-rea acestei investifii. Este regretabil faptul cd bani au fost 5i este unul
din puiinele cazuri ca in multe exemple cend existd finanlare gi nu se poate cheltui.
De reguld, eram obiqnuili si spunem ci n-am avut bani qi n-am terminat pentru c6 n_
am avut bani. De data aceasta am avut bani dar n-am fost capabili. Nu noi, pentru cd
noi am avut, ca gi consilieri judeleni, toatd deschiderea gi am alocat sumele necesare
pentru finalizarea investiliei. Problerna a fost in alta pafie 9i i[ri doresc ca la Spitalul
Jude{ear.r de Urgenle Neam! echipa manageriali care se va constitui la un moment dat
sd managerieze in mod corespunzdtor lucrdrile de acolo. Sunt lucrdri imoortante.
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foalte, foarte mari. Acegti 26 de milioane la care se adaugd iaraqi investilia majord
care ar trebui sa se desfhgoare 12 milioane lei reabilitare gi RK-ul sec{iei de pedia-trie.

Deci necesitdli sunt foarle, foarle multe, bani sunt aga cum sunt ;i regretul meu
personal este foafte, foafte clar. De$i au fost bani, nu s-a lucrat. intrebarea st rasDunsul
st6 in managementul performant {bcut timp de 3 ani de zile de echipa manageriald de
la spital.

Doamna Emilia Arcan - Performanld intre ghilimele, domnul consilier.
Domlul Dan Vasile Constantin - Fdrd doar gi poate cu ghilimele de ngoare.
Doamna Emilia Arcan Mulpmesc domnule consilier. pentru c6 tot zuntern la

Diverse haideli sd l6sim presa sd ne pund intrebdr.i. pentru cd ii aveli pe toli la
indemd.n6. Rog reprezentanlii presei dace doresc sd pun6 intrebdri. De ce sa ma ldsali
pe mine singurd la conferinla de presd? Sd fim cu totii aici si dacd cineva din mass
media doregte sa ne puna intrebdri noi vd std'.r la dispozilie. intrebdri referitoare la

Urmeazd Secliile de boli infeclioase, de psihiatrie.

Ordinea de zi care a fost astdzi.

i sre^eE,4 !r vqrryon!.

Doamla Emilia Arcan - Ldsali cd ne intersectdm noi in campanie.

la Pdngdrali?

_. 
Domnul Cristian Tapaldgd - Dali-mi voie sd intervin doamna pregedinte, a fost

o qedintA atat de frumoasi! Vreli s-o stricali?
Doamna Emilia Arcan - Asta e rolul presei? Sd vd strice dumneavoastrd. ziua?
Domnul Cristian Tapaldgd - in campanie.

Domnul Cristian Tapaldgd - Dar suntem in campanie.
Doamna Emilia Arcar - Sunt interventii de la ores6?
Reporter - Am vrea pe final de mandat, dac6 se poate, cei care n_au vorbit

niciodatd in mardat sd vorbeascd acun ceva. Trei cuvinte sa auzirn timbrul vocal.
Doamna Emilia Arcar -L6saii cA o se ne vedeli la ultima qedinJ6. Mai avem

incd o qedinld pe data de 9 iunie, stimali colegi, vreau sb fie gedinld ordinard, o sd. fim
dupd alegeri, bineinleles o si fim relaxali gi atunci vom mai avea oeva Duncre De
ordinea de zi, cele curente care se vor ivi pAnd atunci qi bineinleles o sa fie aga, o
$edintA mai relaxate.

Domnul Dan Vasile Constantin - Cu sampanie.
Doamna Emilia Arcan Nu cu gampanie, pentru ci. noi servim api minerald in

timpul serviciului. Bine. Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, declar inchise
lucrdrile gedinlei. Ia uitali cd mai avem un consilier care vrea sd intervind.

Domnul Parfeni Gigi - O scurtd intrebaxe pentru c6 pe surse, adicd de o manierd
indirectii. mi s-a adus la cuno$linla laptul cd din cadrul programului de invesrilii
prevazute pentru acest an, respectiv, prelungirea drumului Borca_M6lin, dn_rm
judeiean, aceasti investilie s-ar perea c6 a fost teiata din cauza amenaidrii parcdrii cle

Doamna Emilia Ar.can - N-are nicio legaturd. il invitlm pe domnul Conache sd
ne spund despre ce e vorba. Dar ce legdturd are parcarea de la pdngdrali?

Domnul Gigi Parfeni - Aga am primit informalia.
Doamna Emilia Arcal - Da, dar dunneavoastrd. ali fost prezent in qedinla de

plen. Aii fost, $ti!i ce-a1i aprobat, stili foarte bine cd a{i studiat gi lecturat un bugeicare
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a lost pus la dispozilie, l-a'.r analizat cu tolii, nu cred eu cd dumneavoastrd invocali
acun cA v-a spus cineva pe surse. pdi dacd ne-am lua dupd sursele care vin qi la noi,
la Consiliul Judelean, domnule consilier? permiteli-mi sI. nu fiu de acord cu
dumneavoastri. qi avem un specialist de la Direcjia Tehnicd. Domnule director. vI ros
sd ne rdspundeli.

Domnul Doru Gavriliu Conache - in bugetul j udelului. dupa cum gtili, probabil,
a fost introdus tronsonul de drum pe care il acuzali dumneavoastra acesta fiind in
reproiectare gi avem termen de finalizare data de 15.06.2016.

Doamna Emilia Arcan incd o datd. Ali infeles, don.rnule consilier?
Domlul Gigi Parleni - Este in reproiectare.
Domnul Doru Gavriliu Conache - Nu, initrial proiectarea a fost ficute $i acum

reproiectdm pentru ca au trecut temene.
Doamna Emilia Arcar.r - Au tr.ecut temene, nu gtili dumneavoashA cum se

folosegte? Facem SF-uri, BT-uri, toate expird. Bagdm bani, iar.dqi facem, ia uitaii_vd
acut suntem iaraqi in faza de reproiectare, altri bani g.a.m.d. Da, sunteli mullumit?

.Domnul Gigi Parfeni - Aproape. Adicd ce se intemp16. Nu comentez faptul cb
se mai repard c6te o paxcaie, dar la modul cum axatb drumurile, md. intreb ce iarcdri
facem, doamna preqedinte? Adicd stau gi md intreb dac6 intr-adevdr aceste parcEri vor
trezi interesul turistilor.

Domnul Cristian Tapalagd - Doamna pre$edinte vd propun un lucm: alianla
UNPR-PSD, intalnili-vd dupn qedinld 9i vd puneli de acord.

Doamna Emilia Arcan - imi pare r6u, dar.nu cunosc despre ce spuneli. Sunteli
drdgu! aSa cum spuneam la inceputul gedinlei.

Nemaifiind alte probleme inscrise in ordinea de zi, declat inchise lucrdrile
qedinlei.

PREqEDINTE, SECRETARUL J TULUI,
Daniela So
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